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Protokół Nr IX/2024 

z IX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu, która odbyła się  

w dniu 26 września 2024 roku  

w Urzędzie Miejskim w Łowiczu. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 13:16, a zakończyła się o godzinie 22:10 

 

Ustawowa liczba Radnych - 21 

Obecnych na Sesji - 21  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad IX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z VIII Sesji Rady Miejskiej. 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto Łowicz 

za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach egzaminów ósmoklasisty. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka 

w Żłobku Miejskim w Łowiczu oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie do dzierżawy 

nieruchomości będącej własnością Gminy Miasto Łowicz. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu u zbiegu ulic Aleje 

Henryka Sienkiewicza, 11 Listopada i pl. Koński Targ w Łowiczu w obrębie Śródmieście. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu u zbiegu ulic Starorzecze, 

Mostowej i Tkaczew w Łowiczu w obrębie Śródmieście.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu u zbiegu ulic 

Bolimowskiej i Nieborowskiej w Łowiczu w obrębie Bolimowska. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu u zbiegu ulic 

Warszawskiej i Iłowskiej w Łowiczu w obrębie Bolimowska. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w Łowiczu w obrębie 

Zielkówka. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Łowiczu 

w obrębie Zielkówka. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Łowiczu 

w obrębie Zielkówka i Bolimowska. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy mostowi położonemu na rzece 

Bzura w Łowiczu, w obrębie Śródmieście i Korabka. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej oddanej w użytkowanie wieczyste, położonej w Łowiczu przy ulicy 

Nadbzurzańskiej Dolnej, obręb Korabka, na rzecz jej użytkownika wieczystego. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości znajdującej się w zasobach Gminy Miasto Łowicz 

na okres do 10 lat. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Łowicka Wieś przy ulicy Makowiska.  
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18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Łowicka Wieś przy ulicy Ekonomicznej. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Śródmieście przy ulicy 3 Maja. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży, ustalenia zasad 

sprzedaży na rzecz najemców lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Miasta 

Łowicza oraz udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Łowicz na lata 2024 – 2033. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Łowicza na rok 

2024. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Bardo 

i Gminie Prudnik.  

24. Interpelacje i zapytania. 

25. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

26. Sprawy różne. 

27. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

28. Zakończenie obrad IX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad IX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z VIII Sesji Rady Miejskiej. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości znajdującej się w zasobach Gminy Miasto Łowicz 

na okres do 10 lat. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto Łowicz 

za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach egzaminów ósmoklasisty. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka 

w Żłobku Miejskim w Łowiczu oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie do dzierżawy 

nieruchomości będącej własnością Gminy Miasto Łowicz. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu u zbiegu ulic Aleje 

Henryka Sienkiewicza, 11 Listopada i pl. Koński Targ w Łowiczu w obrębie Śródmieście. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu u zbiegu ulic Starorzecze, 

Mostowej i Tkaczew w Łowiczu w obrębie Śródmieście.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu u zbiegu ulic 

Bolimowskiej i Nieborowskiej w Łowiczu w obrębie Bolimowska. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu u zbiegu ulic 

Warszawskiej i Iłowskiej w Łowiczu w obrębie Bolimowska. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w Łowiczu w obrębie 

Zielkówka. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Łowiczu 

w obrębie Zielkówka. 
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14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Łowiczu 

w obrębie Zielkówka i Bolimowska. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy mostowi położonemu na rzece 

Bzura w Łowiczu, w obrębie Śródmieście i Korabka. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej oddanej w użytkowanie wieczyste, położonej w Łowiczu przy ulicy 

Nadbzurzańskiej Dolnej, obręb Korabka, na rzecz jej użytkownika wieczystego. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Łowicka Wieś przy ulicy Makowiska.  

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Łowicka Wieś przy ulicy Ekonomicznej. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Śródmieście przy ulicy 3 Maja. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Łowicz na lata 2024 – 2033. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Łowicza na rok 

2024. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Bardo 

i Gminie Prudnik.  

23. Interpelacje i zapytania. 

24. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

25. Sprawy różne. 

26. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

27. Zakończenie obrad IX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Ad. 1.  

Otwarcia obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonała Przewodnicząca Rady 

Miejskiej Zofia Wielemborek.  

 

Powitała Burmistrza Miasta pana Mariusza Siewierę, Zastępcę Burmistrza Pana Jacka Kłosa, 

pana Krystiana Cipińskiego Wicestarostę Powiatu Łowickiego, prezesa Łowickiej Spółdzielni 

Mieszkaniowej Pawła Piętę, panią Katarzynę Skierską-Piętę Sekretarz Miasta, pana Arkadiusza 

Podsędka Skarbnika Miasta, radczynię prawną Anetę Stefańską, naczelników wydziałów, 

dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta, pracowników Urzędu Miejskiego, 

przedstawicieli mediów, przedstawicieli stowarzyszeń i organizacji pozarządowych. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że na Sesji Rady Miejskiej 

obecnych jest 21 Radnych, wobec czego obrady sesji będą prawomocne. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że obrady sesji 

są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na portalu posiedzenia.pl/lowicz 

(podstawa prawna: art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym). 
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W związku z tym przypomniała o przestrzeganiu zasad ochrony danych osobowych i dóbr 

osobistych, a w szczególności prosiła o nie używanie imion i nazwisk oraz innych danych 

mogących posłużyć do identyfikacji osób, które nie pełnią funkcji publicznych i nie wyraziły 

zgody na ich ujawnienie. 

 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że proponowany porządek 

obrad IX Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek w związku z obecnością mieszkańców 

bloku przy ul. Bawełnianej 4 poprosiła o zmianę porządku obrad i przeniesienie punktu 20 

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży, ustalenia zasad 

sprzedaży na rzecz najemców lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Miasta 

Łowicza oraz udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży” do punktu 4. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie zmiany porządku obrad.  

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że porządek obrad został 

zmieniony jednogłośnie. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek w związku z obecnością członków 

Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego w Skierniewicach poprosiła o zmianę porządku 

obrad i przeniesienie punktu 16 „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym nieruchomości znajdującej się w zasobach 

Gminy Miasto Łowicz na okres do 10 lat” do punktu 5. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie zmiany porządku obrad.  

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że porządek obrad został 

zmieniony jednogłośnie. 

 

Ad. 3 

Protokół z VIII Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad.  

Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że skoro uwag nie 

zgłoszono, protokół został przyjęty bez zmian. 
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Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży, ustalenia zasad sprzedaży na 

rzecz najemców lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Miasta Łowicza oraz 

udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży – przedstawiła pani Agnieszka Karczewska 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Robert Wójcik, radny Szymon Szaleniec, pan Mariusz Siewiera 

Burmistrz Miasta, radny Jacek Kaźmierski, radny Tomasz Rudnicki, radny Michał Zieliński, 

radny Jakub Wolski. 

 

Pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta poprosił o przerwę. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła przerwę. 

Przerwa trwała od godziny 14:03 do godziny 14:25. 

 

Po przerwie. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Jacek Kaźmierski, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia 

Wielemborek, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, radna Dorota Chylińska, radny Lech 

Aniszewski, radny Hubert Krajewski, radny Szymon Szaleniec, wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Grzegorz Durka, radny Robert Wójcik. 

 

Radny Robert Wójcik w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl” złożył wniosek do projektu 

uchwały wprowadzający zmianę w §2 ust.1 polegającą na zamianie 30% na 40% oraz 30 lat 

na 40 lat. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek, radna Grażyna 

Rosa-Wüstermann, radna Dorota Chylińska. 

 

Radny Michał Zieliński poprosił o przerwę.  

 

W dalszej dyskusji udział wzięli: radny Kamil Górski, radny Robert Wójcik, 

wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Olko, radny Jakub Wolski, pan Mariusz 

Siewiera Burmistrz Miasta, radny Tomasz Rudnicki, pan Robert Pisarek mieszkaniec bloku 

Bawełniana 4, radny Tadeusz Żaczek, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła przerwę. 

Przerwa trwała od godziny 15:41 do godziny 16:43. 

 

Po przerwie. 
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Radny Michał Zieliński złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży, ustalenia zasad sprzedaży na rzecz najemców lokali 

mieszkalnych stanowiących własność Gminy Miasta Łowicza oraz udzielenia bonifikaty 

od ceny sprzedaży. 

Poprosił również o przygotowanie i przedstawienie na każdej komisji informacji na temat 

wysokości bonifikat dla każdego mieszkania objętego uchwałą. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

przeznaczenia do sprzedaży, ustalenia zasad sprzedaży na rzecz najemców lokali 

mieszkalnych stanowiących własność Gminy Miasta Łowicza oraz udzielenia bonifikaty 

od ceny sprzedaży. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „przeciw”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała „wstrzymał się” od głosu. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „przeciw”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki „wstrzymał się” od głosu. 

14. Radna Iwona Sokół „wstrzymała się” od głosu. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosował „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”. 

 

 13 „za”, 5 „przeciw”, 3 „wstrzymujące” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska zdjęła 

bezwzględną większością głosów projekt uchwały z porządku obrad. 
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Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości znajdującej się w zasobach Gminy Miasto Łowicz na 

okres do 10 lat – przedstawiła pani Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Jakub Wolski, radny Szymon Szaleniec, pan Mariusz Siewiera 

Burmistrz Miasta, wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Durka, radny Jacek 

Kaźmierski, radny Robert Wójcik, pan Paweł Godos wiceprezes łowickiego koła Polskiego 

Związku Wędkarskiego, radny Maciej Pochwała. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił przewodniczący komisji radny 

Jakub Wolski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym nieruchomości znajdującej się w zasobach 

Gminy Miasto Łowicz na okres do 10 lat. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

  21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ IX/46/2024 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła przerwę. 

Przerwa trwała od godziny 17:10 do godziny 18:00. 

 

Po przerwie. 

 

Ad. 5 

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto Łowicz za poprzedni 

rok szkolny, w tym o wynikach egzaminów ósmoklasisty – przedstawiła pani Małgorzata 

Nowak dyrektor Zakładu Ekonomiczno-Administracyjnego.  

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Robert Wójcik, pani Małgorzata Nowak dyrektor Zakładu 

Ekonomiczno-Administracyjnego. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawiła przewodnicząca komisji radna Katarzyna Tadeusiak. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska przyjęła 

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto Łowicz za poprzedni 

rok szkolny, w tym o wynikach egzaminów ósmoklasisty. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w Żłobku 

Miejskim w Łowiczu oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie – przedstawiła pani 

Małgorzata Nowak dyrektor Zakładu Ekonomiczno-Administracyjnego. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Tomasz Rudnicki, pani Małgorzata Nowak dyrektor Zakładu 

Ekonomiczno-Administracyjnego, radny Jacek Kaźmierski, radny Robert Wójcik, 

przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek, radna Grażyna Rosa-Wüstermann. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawiła przewodnicząca komisji radna Katarzyna Tadeusiak. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za 

pobyt dziecka w Żłobku Miejskim w Łowiczu oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 
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3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  nie brał udziału w głosowaniu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ IX/47/2024 

 

Pani Małgorzata Nowak dyrektor Zakładu Ekonomiczno-Administracyjnego zaprosiła 

wszystkich radnych na uroczyste miejskie obchody Dnia Edukacji Narodowej, które odbędą się 

w dniu 14 października 2024 r. o godzinie 12:00. 

(stanowi załącznik) 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie do dzierżawy 

nieruchomości będącej własnością Gminy Miasto Łowicz – przedstawił pan Jacek Kłos 

Zastępca Burmistrza Miasta Łowicza.  

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Kamil Górski, pan Jacek Kłos Zastępca Burmistrza Miasta, 

radny Jacek Kaźmierski, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta. 

 

Opinie Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił zastępca przewodniczącego 

komisji radny Jacek Kaźmierski. 

(stanowi załącznik) 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na przeznaczenie do dzierżawy nieruchomości będącej własnością Gminy Miasto Łowicz. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa „wstrzymał się” od głosu. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak „wstrzymał się” od głosu. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  nie brał udziału w głosowaniu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

18 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ IX/48/2024 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały sprawie nadania nazwy rondu u zbiegu ulic Aleje Henryka Sienkiewicza, 

11 Listopada i pl. Koński Targ w Łowiczu w obrębie Śródmieście – przedstawiła pani 

Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego 

i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Robert Wójcik, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia 

Wielemborek, pani Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, 

Planowania Przestrzennego i Rolnictwa, radny Tadeusz Żaczek. 
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Opinie Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił zastępca przewodniczącego 

komisji radny Jacek Kaźmierski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały sprawie nadania nazwy rondu u zbiegu ulic 

Aleje Henryka Sienkiewicza, 11 Listopada i pl. Koński Targ w Łowiczu w obrębie 

Śródmieście. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  nie brał udziału w głosowaniu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ IX/49/2024 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy rondu u zbiegu ulic Starorzecze, Mostowej 

i Tkaczew w Łowiczu w obrębie Śródmieście – przedstawiła pani Agnieszka Karczewska 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 
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Opinie Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił zastępca przewodniczącego 

Komisji radny Jacek Kaźmierski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu u zbiegu 

ulic Starorzecze, Mostowej i Tkaczew w Łowiczu w obrębie Śródmieście. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  nie brał udziału w głosowaniu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ IX/50/2024 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy rondu u zbiegu ulic Bolimowskiej 

i Nieborowskiej w Łowiczu w obrębie Bolimowska – przedstawiła pani Agnieszka 

Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego 

i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 
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Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinie Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił zastępca przewodniczącego 

komisji radny Jacek Kaźmierski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu u zbiegu 

ulic Bolimowskiej i Nieborowskiej w Łowiczu w obrębie Bolimowska. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  nie brał udziału w głosowaniu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ IX/51/2024 

 

Radna Dorota Chylińska przedstawiła krótką historię życia p. Krystyny Idzikowskiej 

(członek rodziny radnej) i podziękowała za przyjęcie powyższej uchwały.  
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Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy rondu u zbiegu ulic Warszawskiej i Iłowskiej 

w Łowiczu w obrębie Bolimowska – przedstawiła pani Agnieszka Karczewska Naczelnik 

Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinie Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił zastępca przewodniczącego 

komisji radny Jacek Kaźmierski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu u zbiegu 

ulic Warszawskiej i Iłowskiej w Łowiczu w obrębie Bolimowska. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  nie brał udziału w głosowaniu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ IX/52/2024 
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Ad. 12 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania nazwy rondu w Łowiczu 

w obrębie Zielkówka – przedstawiła pani Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału 

Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinie Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił zastępca przewodniczącego 

komisji radny Jacek Kaźmierski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w Łowiczu 

w obrębie Zielkówka. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  nie brał udziału w głosowaniu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ IX/53/2024 
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Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Łowiczu w obrębie 

Zielkówka – przedstawiła pani Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radna Dorota Chylińska, pani Agnieszka Karczewska Naczelnik 

Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Olko zgłosił zmianę do projektu uchwały 

w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Łowiczu w obrębie Zielkówka, polegającą 

na nadaniu nazwy ulica Flagi Polski. 

 

W dalszej dyskusji wzięli udział: pan Jacek Wiśniewski naczelnik Wydziału Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych, pani Zofia Wielemborek przewodnicząca Rady Miejskiej, radny 

Tadeusz Żaczek, radna Dorota Chylińska, radny Robert Wójcik, radny Szymon Szaleniec. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie zmiany projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu 

w Łowiczu w obrębie Zielkówka, polegającej na nadaniu nazwy ulica Flagi Polski. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „przeciw”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk „wstrzymał się” od głosu. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski nie brał udziału w głosowaniu. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „przeciw”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „przeciw”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „przeciw”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „przeciw”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  nie brał udziału w głosowaniu. 

19. Radny Robert Wójcik nie brał udziału w głosowaniu. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu. 

 

 10 „za”, 5 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska przyjęła 

zmianę większością głosów. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Lech Aniszewski, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia 

Wielemborek, radny Robert Wójcik, radny Tomasz Rudnicki.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej 

w Łowiczu w obrębie Zielkówka z przyjętą zmianą. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „przeciw”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski „wstrzymał się” od głosu. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski „wstrzymał się” od głosu. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „przeciw”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „przeciw”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „przeciw”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „przeciw”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  nie brał udziału w głosowaniu. 

19. Radny Robert Wójcik nie brał udziału w głosowaniu. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu. 

 

 10 „za”, 5 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ IX/54/2024 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Łowiczu w obrębie 

Zielkówka i Bolimowska – przedstawiła pani Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału 

Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 
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Radna Dorota Chylińska zgłosiła zmianę do projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

położonej w Łowiczu w obrębie Zielkówka i Bolimowska, polegającą na nadaniu nazwy ulica 

Wolności. 

 

Radny Hubert Krajewski zgłosił wniosek o 3 minuty przerwy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła 5 minut przerwy. 

Przerwa trwała od godziny 19:17 do godziny 19:36. 

 

Po przerwie 

 

Radna Dorota Chylińska wycofała swój wniosek o zmianę projektu uchwały w sprawie 

nadania nazwy ulicy położonej w Łowiczu w obrębie Zielkówka i Bolimowska, polegającą na 

nadaniu nazwy ulica Wolności. 

 

Radna Dorota Chylińska złożyła wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Łowiczu w obrębie Zielkówka i Bolimowska. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

nadania nazwy ulicy położonej w Łowiczu w obrębie Zielkówka i Bolimowska. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski „wstrzymał się” od głosu. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „przeciw”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „przeciw”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „przeciw”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „przeciw”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „przeciw”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  nie brał udziału w głosowaniu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”. 

 

 10 „za”, 8 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska nie zdjęła 

projektu uchwały z porządku obrad. 

 

Radna Dorota Chylińska w związku z pomyłką w głosowaniu jednego z radnych poprosiła 

o ponowne głosowanie wniosku o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny Robert Wójcik, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia 

Wielemborek. 

 

Radny Michał Zieliński złożył nowy wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Łowiczu w obrębie Zielkówka i Bolimowska. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła przerwę w celu zasięgnięcia 

opinii radczyni prawnej w temacie reasumpcji głosowania. 

Przerwa trwała od godziny 19:40 do godziny 19:47. 

 

Po przerwie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia poinformowała, że w opinii radczyni prawnej nie ma 

podstaw do reasumpcji głosowania. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił zastępca przewodniczącego 

komisji radny Jacek Kaźmierski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej 

w Łowiczu w obrębie Zielkówka i Bolimowska. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska „wstrzymała się” od głosu. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 
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15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  nie brał udziału w głosowaniu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

19 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ IX/55/2024 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy mostowi położonemu na rzece Bzura 

w Łowiczu, w obrębie Śródmieście i Korabka – przedstawiła pani Agnieszka Karczewska 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, radny Tadeusz Żaczek. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił zastępca przewodniczącego 

Komisji radny Jacek Kaźmierski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy mostowi 

położonemu na rzece Bzura w Łowiczu, w obrębie Śródmieście i Korabka. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 
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15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  nie brał udziału w głosowaniu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ IX/56/2024 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

oddanej w użytkowanie wieczyste, położonej w Łowiczu przy ulicy Nadbzurzańskiej 

Dolnej, obręb Korabka, na rzecz jej użytkownika wieczystego – przedstawiła pani 

Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego 

i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił zastępca przewodniczącego 

komisji radny Jacek Kaźmierski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowej oddanej w użytkowanie wieczyste, położonej w Łowiczu przy 

ulicy Nadbzurzańskiej Dolnej, obręb Korabka, na rzecz jej użytkownika wieczystego. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 
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12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  nie brał udziału w głosowaniu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ IX/57/2024 

 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

położonej w Łowiczu w obrębie Łowicka Wieś przy ulicy Makowiska – przedstawiła pani 

Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego 

i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radna Dorota Chylińska, pani Agnieszka Karczewska Naczelnik 

Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił zastępca przewodniczącego 

Komisji radny Jacek Kaźmierski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Łowicka Wieś przy ulicy 

Makowiska. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 



24 

 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała „głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki „głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  nie brał udziału w głosowaniu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ IX/58/2024 

 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

położonej w Łowiczu w obrębie Łowicka Wieś przy ulicy Ekonomicznej – przedstawiła 

pani Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania 

Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Bogdan Kostrzewa, pani Agnieszka Karczewska Naczelnik 

Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił zastępca przewodniczącego 

Komisji radny Jacek Kaźmierski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Łowicka Wieś przy ulicy 

Ekonomicznej. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
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6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała „głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki „głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  nie brał udziału w głosowaniu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ IX/59/2024 

 

Ad. 19 

Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

położonej w Łowiczu w obrębie Śródmieście przy ulicy 3 Maja – przedstawiła pani 

Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego 

i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Michał Zieliński, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, 

radny Jacek Kaźmierski, radna Dorota Chylińska.  

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił zastępca przewodniczącego 

Komisji radny Jacek Kaźmierski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Śródmieście przy ulicy 3 Maja. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska „wstrzymała się” od głosu. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”. 
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4. Radny Kamil Górski „wstrzymał się” od głosu. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw’. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „przeciw”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „przeciw”. 

8. Radny Hubert Krajewski „głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”. 

10. Radny Maciej Pochwała „głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „przeciw”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki „głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „przeciw”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosował „przeciw”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosował „przeciw”. 

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „przeciw”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 8 „za”,  10 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska nie 

podjęła uchwały. 

 

Ad. 20 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łowicza na 

lata 2024 – 2033 – przedstawił pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił przewodniczący komisji radny Jacek 

Kaźmierski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Łowicza na lata 2024 – 2033. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
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6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała „głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki „głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  nie brał udziału w głosowaniu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

18 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ IX/60/2024 

 

Ad. 21 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Łowicza na rok 2024 – 

przedstawił pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawi przewodniczący komisji radny Jacek 

Kaźmierski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Łowicza na rok 2024. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 
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7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu. 

10. Radny Maciej Pochwała „głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki „głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  nie brał udziału w głosowaniu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

17 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ IX/61/2024 

 

Ad. 22 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Bardo i Gminie 

Prudnik – przedstawił pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wziął udział radny Tomasz Rudnicki.   

 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawi przewodniczący komisji radny Jacek 

Kaźmierski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Bardo i Gminie Prudnik. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 
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8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała „głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki „głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  nie brał udziału w głosowaniu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ IX/62/2024 

 

Ad. 23 

Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Robert Wójcik złożył interpelację w sprawie wycięcia lip rosnących przy 

skrzyżowaniu ul. Powstańców 1863 r. z ulicami Katarzynów i Sikorskiego.  

(stanowi załącznik) 

 

Radny Robert Wójcik złożył interpelację w sprawie wystąpienia do PKP Polskich Linii 

Kolejowych S.A. o montaż stojaków na rowery koło dworców Łowicz Główny i Łowicz 

Przedmieście w ramach programu montażu „parkingów” dla jednośladów obok kolei. 

(stanowi załącznik) 

 

Radny Robert Wójcik złożył interpelację w sprawie ustawienia na ul. Kaliskiej na zakręcie 

koło SIB-u lustra drogowego.  

(stanowi załącznik) 

 

Radny Krzysztof Olko odniósł się do odpowiedzi Burmistrza na złożoną przez niego w dniu 

29.08.2024 r. interpelację w sprawie zamontowania modułu sterowania sygnałem dźwiękowym 

dla osób niedowidzących przy sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic Stanisławskiego 

i Kurkowej. 
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Radna Grażyna Rosa-Wüstermann ponowiła interpelację w sprawie wycięcia suchych, 

dużych konarów, które znajdują się na drzewach rosnących na pasie zieleni pomiędzy ul. 

Starościńską, a garażami na osiedlu Dąbrowskiego złożoną 29.08.2024 r. 

 

Radna Grażyna Rosa-Wüstermann podziękowała za położenie kostki na krótkim odcinku 

wjazdu pomiędzy blokiem nr 1 i nr 2 na os. Broniewskiego.  

 

 

Ad. 24 

Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radna Grażyna Rosa-Wüstermann, radny Szymon Szaleniec, radny 

Jacek Kaźmierski, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, radny Hubert Krajewski. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska przyjęła 

Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

 

Ad. 25 

Sprawy różne.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że do Rady Miejskiej 

wpłynęły następujące pisma: 

− pismo z prośbą o wyjaśniania w sprawie przerwanej VI Sesji Nadzwyczajnej (przekazane 

radnym wraz z odpowiedzią);  

− uwzględnienie w budżecie naprawy drogi ul. Filtrowej od nr 24 do nr 30 (pismo 

rozpatrywane przez Wydział Finansowy jako wniosek do budżetu); 

− prośba o przywrócenie koszy na śmieci przy ul. Płk. M. Krudowskiego 10 (przekazane 

radnym wraz z odpowiedzią); 

− skarga na działalność Burmistrza Łowicza w związku z brakiem odpowiedzi na złożony 

wniosek dotyczący odzyskania „Kroniki Łowicza”; Przewodnicząca Rady Miejskiej 

przekazała skargę do rozpatrzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji; 

− prośba mieszkańców bloku przy ul. Bawełnianej 4 o wzięcie pod uwagę kilku czynników 

mających wpływ na wysokość udzielanej bonifikaty; 

− pismo w sprawie wszczęcia postępowania w celu kontroli legalności uchwały 

VIII/33/2024 r. Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 29 sierpnia 202024 r. w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, fragment obrębu 

ewidencyjnego Korabka i Małszyce w rejonie ulic Małszyce i Kiernozka. 

(stanowią załącznik) 

 

W sprawach różnych głos zabrali: przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek, 

pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, radny Maciej Pochwała, radny Tomasz Rudnicki, 

radny Robert Wójcik, radny Kamil Górski, radny Hubert Krajewski, radny Szymon Szaleniec, 
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radny Sebastian Popiel, radna Dorota Chylińska, radny Bogdan Kostrzewa, radny Michał 

Zieliński, wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Olko, radny Jacek Kaźmierski. 

 

Poruszone zostały tematy dotyczące: 42. Łowickiego Półmaratonu Jesieni, wygranej Miasta 

Łowicz w sądzie I instancji z firmą Control Process, zgody firmy Primost na najniższą kwotę 

waloryzacji, podpisanej umowy na dofinansowanie ronda w ciągu ulic Topolowa i Ułańska, 

niewystarczającej ilości psychologów dziecięcych, budowy ulicy równoległej do ulicy 

Klickiego, remontu ulicy Czajki, nowych przystanków na ulicy Napoleońskiej, popsutego 

ogrodzenia na placu zabaw w parku Błonie, zaśmieconego terenu pod mostem na ul. Mostowej, 

remontu na ulicy Powstańców, remontu na ulicy Chabrowej, słupa energetycznego 

na ul. Czajki, projektu przebudowy ulicy Lnianej, przebudowy placu przy dworcu Łowicz 

Przedmieście, planowanej budowy portu przesiadkowego, budowy przejścia dla pieszych przy 

ulicy Chełmońskiego, prośby o dwie dodatkowe tablice informacyjne na osiedlu Korabka, 

prośby o tablice informacyjne na osiedlu Zatorze, lamp solarnych na wale nad rzeką Bzurą, 

sensów kina plenerowego współorganizowanych przez Miasto Łowicz wraz z partnerami 

(kto za co odpowiadał), kosztów i organizacji koncertu Jazz Dżem w czasie trwania powodzi 

w Polsce, funkcjonowania budynku przy Alejach Sienkiewicza 62 i godzin jego otwarcia, 

stojaków na rowery przy dworcu PKP, przeniesienia placu zabaw z ul. Arkadyjskiej, 

aktywności oficjalnego profilu Miasto Łowicz na portalu Facebook i zamieszczanych 

komentarzy przez osobę zarządzającą profilem, przyczyn zwolnienia pracownika Urzędu 

Miejskiego, potrzeby aktualizacji danych zawartych na stronie internetowej Urzędu 

Miejskiego, podpisania umowy dotyczącej budowy ronda w ciągu ul. Topolowej i ul. Ułańskiej 

w kontekście sprzedaży działek przy ul. Tkaczew i ul. 3 Maja, wyjazdu z osiedla Górki, toalety 

na Nowym Rynku, niedziałającej lampy na skrzyżowaniu ul. Blich i DK14, zachwaszczonego 

terenu przy stacji TRAFO (w pobliżu Bricomarche), zaproszenia na charytatywny koncert „Rap 

dla powodzian” w dniu 11 października 2024 r. współorganizowany przez Powiat Łowicki oraz 

stowarzyszenie Łączy nas Łowicz, zmian personalnych na stanowiskach w Urzędzie Miejskim, 

programu Rowerowe Łódzkie, możliwości transmitowania komisji Rady Miejskiej, potrzeby 

poznania przez nowych radnych Rady Miejskich wszystkich naczelników wydziałów, 

inkubatora wniosków LIFE, potrzeby ustalenia regulaminu korzystania z portalu Facebook 

dla Urzędu i jednostek organizacyjnych.  

 

Ad. 26 

Informacja o terminie następnej Sesji Rady Miejskiej oraz posiedzeń komisji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że jest zaplanowane 

głosowanie wniosku, który radny Hubert Krajewski złożył w trakcie VIII Sesji Rady Miejskiej 

w sprawie zmiany godziny rozpoczęcia sesji na godzinę 10:00. 

 

Radny Hubert Krajewski wycofał swój wniosek. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że następna sesja Rady 

Miejskiej planowana jest 30 października 2024 r. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała o planowanych 

posiedzeniach komisji: 

posiedzenie Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej –  30 października 2024 r., godz. 12:00; 

posiedzenie Komisji Społecznej – 28 października 2024 r., godz. 15:00; 

posiedzenie Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – 30 października 2024 r., godz. 11:00; 

posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów – 24 października 2024 r., godz. 15:00; 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej – 21 października 2024 r., godz. 15:00; 

posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 27 września 2024., godz. 14:00.  

 

 

Ad. 27 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek podziękowała za dyskusję i udział 

w obradach. 

 

Na tym zakończono obrady IX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 
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